



Afdeling 2

Referat af bestyrelsesmøde d.20.1.26. kl.15.30

Til stede Lars Eriksen, Lotte Almar, Lars Grill Nielsen og Astrid Fribo

1. Godkendelse af dagsorden

Mødetidspunkter er via fælles mailkommunikation ændret til kl 15.30

Nyt punkt 8: Dato for næste møde i bestyrelsen

2. Valg af referent

Astrid valgt

3. Nyt fra organisationsbestyrelsen v/Astrid

- Referat af møde d.13.1.26 med direktøren for DAB/Lejerbo, Ole Jacobsen. Øvrige deltagere fra DAB: Dennis og Steen, som vi siden efteråret har haft direkte kontakt med.

Fra Folkebo: Peter Wøbbe, Christian Bové og Astrid Fribo.
Fra advokatkontoret Kielberg Freja Krogh Kaspersen

- Referatet er udsendt til alle i repræsentantskabet samt til de inviterede suppleanter, som deltager uden stemmeret.
- Evt spørgsmål samt kommentarer vil komme op på det ekstraordinære repræsentantskabsmøde d.4.2.26

4. Ud- og indflytninger

- Siden sidste bestyrelsesmøde har der været to fraflytninger.
- Lotte kontakter Peter Wøbbe for at få tilsendt de regler om ind- og udflytning, som afdeling 1 har vedtaget. Herefter vil Lotte, Lars og Lars udarbejde et forslag til regelsæt for afd 2

5. Henvendelse fra beboer

En beboer har henvendt sig, idet han mener, der er et betydeligt varmetab i boligen. Astrid har kontakt med Steen Hingbjerg, DAB. Astrid kontakter beboeren igen

Henvendelse fra en beboer vedr:

- status på elstanderplads
- status på nyt asfalt på vængerne
disse to forhold arbejdes der med i et udvalg. Astrid kontakter udvalget for at høre status
- beboeren har problemer med at komme ind på Folkebos hjemmeside
Astrid henviser til den ansvarlige for hjemmesiden

- beboeren undrer sig over, at vi ikke bruger det nye logo. Logoet er nu taget i brug

6. Nyt om hjemmesiden v/Lars Grill

Ikke noget nyt. Lars henvender sig til Peter Dallmann, som leder arbejdet med hjemmesiden for at få status.

7. Forslag om udhængsskab v/Lotte

Folkebo mangler et sted, hvor alle kan se fælles opslag. Lotte har undersøgt forskelligt i den forbindelse. Astrid tager det med til org.best. da vi mener, det skal være for hele Folkebo.

8. Dato for næste bestyrelsesmøde

d.3.3.26 kl 14

Såfremt det bliver nødvendigt, mødes vi før.

9. evt.

- der er repræsentantskabsmøde d.4.2.26. Til mødet er suppleanter inviteret uden stemmeret. Se også ovenfor
- Vi holder afdelingsmøde d.26.5.26. kl 17
Lars E booker Hjælpelse Forsamlingshus og bestiller mad og drikke.
- Astrid har modtaget en skabelon med det nye logo. Vi vil fremover bruge det.
- Astrid undersøger, hvornår der snart kommer net i fælleshuset.

Referat godkendt af samtlige deltagere

